
Z á p i s n i c a
z piateho zasadnutia Mestského zastupiteľstv a v Brezovej pod Bradlom 

dňa 26.10. 2022

Prítomní: Mgr. Jaroslav Ciran - primátor mesta
Ing. Ján Michálek - prednosta MsÚ
PhDr. Božena Danková - hlavná kontrolórka mesta

Prítomní poslanci (10 poslancov, od 15,30 hod. 11 poslancov):
Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Silvia Čuvalová, Jozef Ďuriš, Daniela Hôlková, 
Branislav Kovačech. Ing. Tomáš Malek, Mgr. Simona Nemcová, Ing. Juraj Nemec, JUDr. Ingrid 
Vrkočová (od 15,30 hod.), Ing. Eva Zekucia.

Hostia: podľa prezenčnej listiny

ROKOVANIE MsZ

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu

V úvode piateho rokovania MsZ v roku 2022 privítal Mgr. Jaroslav Ciran, primátor mesta, všetkých 
prítomných a konštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné, bolo prítomných desať poslancov. Rokovanie 
MsZ sa začalo o 15,00 hod. V rámci volebného obdobia to bolo 24. zasadnutie. Primátor mesta 
oboznámil prítomných s návrhom programu, ktorý poslanci jednohlasne schválili.

Program:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Prevody nehnuteľností
6. Návrh rozpočtu mesta na rok 2023 - 2025
7. Návrh VZN č. 4/2022 o udržiavaní čistoty a verejného poriadku na území mesta Brezová pod 

Bradlom
8. Návrh Dodatku č. 13 k VZN č. 2/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka 

škôl a školských zariadení na území mesta Brezová pod Bradlom
9. Rôzne
10. Interpelácie poslancov
11. Záver

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 83/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátor mesta navrhol do návrhovej komisie Ing. Ivana Bzdúška a Jozefa Ďuriša, určil zapisovateľa 
PhDr. Matúša Valihoru, za overovateľov zápisnice určil Ing. Juraja Nemca a Danielu Hôlkovú.

 



Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 84/2022 - príloha zápisnice. 
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

3. Pripomienky a námety obyvateľov
V rámci tohto bodu rokovania MsZ vystúpila PhDr. Vlasta Cigánková. Pýtala sa na informácie 
o prehliadke polície u zamestnanca mestských lesov. Primátor mesta Mgr. Jaroslav Ciran uviedol, že 
ho ako štatutára mestských lesov polícia informovala o prehliadke. Ďalej sa p. Cigánková pýtala, či 
je  p. Slovák naďalej zamestnancom mestských lesov, primátor odpovedal, že zamestnanci z dôvodu 
prípravy deceniálneho plánu zostávajú v mestských lesoch do konca roku.
Poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová sa pýtala, akým spôsobom ukončia spomenutí zamestnanci 
mestských lesov pracovný pomer, primátor uviedol, že záležitosť je ešte predmetom jednania.
V súvislosti s prípravou rozpočtu mesta sa p. Cigánková pýtala, či niekto zisťoval nedostatky 
v oblasti miestnych komunikácií a chodníkov na Hornom rade. Primátor uviedol, že, áno a mesto má 
i cenový prieskum potrebných opráv. Pani Cigánková navrhovala pripraviť harmonogram opráv 
miestnych komunikácií a chodníkov, primátor uviedol, že pokiaľ bude záujem aj zo strany poslancov 
novozvoleného MsZ, je možné takýto harmonogram prijať.
Poslanec Ing. Ivan Bzdúšek pripomenul, že riešenie miestnych komunikácií a chodníkov bolo jednou 
z priorít aj počas minulých volebných období a ako prvé sa riešili tie miesta, ktoré boli v najhoršom 
stave.
Ďalej p. Cigánková navrhla odstránenie plotu areálu ZUŠ a mestskej knižnice.
Poslanec Jozef Ďuriš vyjadril svoj názor k spôsobu ukončenia pracovného pomeru zamestnancov 
mestských lesov p. Slováka a p. Ondreičku.
Poslankyňa Ing. Eva Zekucia k riešeniu opráv miestnych komunikácií a chodníkov uviedla, že je 
potrebné pozrieť sa na ich stav celkovo a miesta, ktoré sú v najhoršom stave, robiť prioritne. K plotu 
areálu ZUŠ a mestskej knižnice uviedla, že oddeľuje deti od parkoviska a zamedzuje nežiadúcemu 
prístupu zvierat, čo treba zvážiť.

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Správu o plnení uznesení vypracovala PhDr. Božena Danková, hlavná kontrolórka. Poslanci k správe 
nemali žiadne otázky ani pripomienky a správu zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 85/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

5. Prevody nehnuteľností
Na rokovanie MsZ bolo predložené 4 žiadosti o prevod nehnuteľností, ktoré boli prerokované v 
príslušných komisiách MsZ. S jednotlivými žiadosťami oboznámil prítomných prednosta MsU Ing. 
Ján Michálek. Zámery prevodov boli zverejnené v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli a na 
webovej stránke mesta.

Uznesením č. 86/2022 bol schválený súhlas so zriadením vecného bremena v prospech Základnej 
školy, Dolné lúky 357, Brezová pod Bradlom v súvislosti s realizáciou projektu „Rekonštrukcia 
športovej iníraštruktúry'" v meste Brezová pod B rad lom .

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 86/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

Uznesením č. 87/2022 bol schválený predbežný súhlas so zriadením vecného bremena v prospech p. 
Róberta Vajkúnyho a manželky p. Márie Vajkúnyovej, r. Ulmanovej,



Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 87/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

Uznesením č. 88/2022 bol schválený návrh na kúpu pozemku od p. Dušana Dodrva, Martina Dodrva, 
a Martina Marka.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 88/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 1

Uznesením č. 89/2022 bol schválený súhlas s predajom pozemkov v prospech p. Patrície Mosnej r. 
Kuzlbauerovej.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 89/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

6. Návrh rozpočtu mesta na rok 2023 - 2025
Návrh rozpočtu mesta na rok 2023 -  2025 priblížila poslancom vedúca oddelenia financií a majetku 
MsÚ Ing. Alena Jančia. Návrh je v zmysle platných zákonov zostavený ako viacročný, to znamená, 
že okrem príjmov a výdavkov mesta na rok 2023 obsahuje aj príjmy a výdavky pre roky 2024 a 2025, 
ktoré sú však nezáväzné. Celkový rozpočet na rok 2023 je zostavený ako prebytkový, s celkovým 
prebytkom vo výške 42 109 €.
- poslankyňa Ing. Eva Zekucia vyjadrila nádej, že mesto, prípadne mestské organizácie, budú aktívne 

aj v podávaní projektov mimo rozpočtu a vyzvala poslancov a mestský úrad, aby majetok a služby 
mesta (vysielacie služby, knižnica, centrum voľného času, denné centrum...) využívali v prospech 
občanov a aby im ich aktívne ponúkali,

- poslankyňa Ing. Gabriela Ciranová sa pýtala na základe čoho bolo rozpočtované zvýšenie cien 
energií o 20 %, vedúca oddelenia financií a majetku MsÚ uviedla, že elektrinu má mesto 
zazmluvnenú, je však predpokladané zvýšenie ceny tepla (jeho ceny budú známe až na začiatku 
budúceho roka).

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 90/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

7. Návrh VZN č. 4/2022 o udržiavaní čistoty a verejného poriadku na území mesta Brezová pod 
Bradlom

Návrh VZN priblížil poslancom prednosta MsÚ Ing Ján Michálek. Uviedol, že doň boli zapracované 
poslanecké návrhy z jeho prejednávania na predchádzajúcom zasadnutí MsZ a bol prerokovaný 
príslušnými komisiami MsZ. Poslanci k návrhu nemali žiadne otázky ani pripomienky.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 91/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

8. Návrh Dodatku č. 13 k VZN č. 2/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka 
škôl a školských zariadení na území mesta Brezová pod Bradlom.

Primátor uviedol, že návrh tohto dodatku prešiel cez príslušnú komisiu MsZ bez pripomienok. 
Poslanci k návrhu nemali žiadne otázky ani pripomienky.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 92/2022 - príloha zápisnice.

 

 



Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

9. Rôzne
Na začiatku bodu 9. Rôzne bol prerokovaný návrh na zverenie majetku -  súbor hnuteľných vecí na 
elektronickú evidenciu odpadov -  do správy príspevkovej organizácie Technické služby ku dňu 26.
10. 2022. Poslanci k návrhu nemali žiadne otázky ani pripomienky.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 93/2022 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0

Primátor mesta:
- pozval poslancov i občanov na zapálenie ohňa na Mohyle M. R. Štefánika na Bradle pri príležitosti 

104. výročia vzniku prvej ČSR 28. 10. 2022.
- pozval poslancov aj občanov na spojené krajské a komunálne voľby 29. 10. 2022,
- pri príležitosti končiaceho volebného obdobia poďakoval poslancom za spoluprácu, osobitne 

sa poďakoval za prácu trom končiacim poslancom, ktorí nepodali kandidatúru do nadchádzajúceho 
volebného obdobia, Ing. Ivanovi Bzdúškovi, Ing. Jurajovi Nemcovi a Ing. Tomášovi Malkovi.

10. Interpelácie poslancov
Jozef Ďuriš:
- informoval o stretnutí s p. Milčíkovou, bývalou pracovníčkou okresného úradu Myjava ohľadom 

riešenia kanalizácie na Budovateľskej ul., na ktoré p. Milčíková pozvala jeho a p. poslankyňu Ing. 
Gabrielu Ciranovú,

- vyjadril svoju nespokojnosť s odpoveďou primátora ohľadom odchodu zamestnancov mestských 
lesov p. Ondreičku a p. Slováka.

Branislav Kovačech:
- poďakoval zamestnancom technických služieb za kvalitné užabovanie plôch na ihrisku na Dolných 

lúkach.

Ing. Ivan Bzdúšek:
- navrhol rozšírenie cesty na Bradlo vždy na stranu protisvahu, čím by sa usporilo na navážkach,
- pri revitalizácii objektu bývalej hornej školy navrhol, aby sa urobilo prepojenie až po odbočku na 

priehradu,
- poďakoval sa za spoluprácu všetkým kolegom, kolegyniam, zamestnancom mesta a mestských 

organizácií a občanom, ktorí mu dávali dôveru.

Ing. Gabriela Ciranová:
- Pýtala sa na kanalizáciu na Budovateľskej ul. Primátor uviedol, že kanalizácia nebola upchaná, ale 

bol vyhodený elektrický istič na prečerpávacej stanici. Na otázku p. poslankyne ako dopadlo 
rokovanie s Bratislavskou vodárenskou spoločnosťou vedúca oddelenia výstavby, životného 
prostredia a dopravy MsÚ Ing. Denisa Zuščíková uviedla kroky potrebné na to, aby si Bratislavská 
vodárenská spoločnosť zobrala prečerpávaciu stanicu do správy, dodala, že treba zvážiť investičné 
priority mesta. Primátor doplnil, že by šlo o finančne náročnú investíciu. Poslanec Jozef Duriš 
navrhol použiť rúru väčšieho priemeru.

- Pýtala sa na zosobnenie pokuty udelenej mestským lesom, primátor uviedol, že pokuta zosobnená 
nebola a že sa uvedenej otázke bude venovať.



Ing. Juraj Nemec:
- poďakoval sa vedeniu a pracovníkom mesta i kolegom poslancom za spoluprácu, za spoluprácu sa 
poďakoval aj členom stavebnej komisie MsZ.

Ing. Eva Zekucia:
- pýtala sa, či je už otvorené ihrisko na Dolných lúkach, primátor uviedol, že ihrisko ešte nie je 

skolaudované, ale bude otvorené behom krátkej doby,
- poprosila o umiestnenie cyklostojana pred centrum voľného času,
- pripomenula možnosť pre občanov a občianske združenia požiadať mesto o dotáciu do 30. 11.2022,
- vyzvala budúce MsZ, aby si hned1 na začiatku svojho funkčného obdobia stanovilo priority,
- poďakovala všetkým za spoluprácu, zamestnancom mesta aj mestských organizácií, spolkom aj 

aktívnym občanom.

11. Záver
Na záver primátor mesta poďakoval za konštruktívny prístup behom uplynulých štyroch rokov a 
vyjadril vieru v rozvoj Brezovej aj v ďalších rokoch. Zasadnutie MsZ skončilo o 16,10 hod.

Zapisovateľ:

PhDr. Matúš Valihora

Overovatelia zápisnice:

Ing. Juraj Nemec

Daniela Hôlková

Mgr. Jaroslav C li r a n 
primátor mestja

............ .......... ..........................v
Ing. Ján M  i c h á 1 e k

prednosta MsU


